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  - Smatram da u svakom slučaju treba da se postigne sporazum, koji neće biti ni na štetu
Srbije, ni Kosmeta. Sve to je trebalo već odavno da se odradi, i da se već uveliko završi na
jedan kulturan način. Zadovoljan sam što je to kanačno pokrenuto, i što će se postići neki vid
sporazuma  
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